
Benešov n/Pl.  3.9.2012

                           Zpráva FV pro radu a zastupitelstvo města Benešov nad Ploučnicí. 

Dne 27.8.2012 se uskutečnila schůze FV a HIK (hlavní inventarizační komise).

  Přítomni :
     Jana kolesová , Andrea Kulíková , Jakub Zelený , Vratislav Zíval

            Projednán návrh na vyřazení majetku města Benešov n/Pl. .
1)  Školní jídelna  ..... 3ks šatní skříň
2)  Knihovna  ....... sestava PC , monitor , tiskárna ,PC , psací stroj

Majetek byl odvezen k likvidaci do sběrného dvora a vytříděn  pro ekologickou likvidaci.

        Předseda FV seznámil členy s plněním rozpočtu za 1.pololetí 2012 dle 
jednotlivých kapitol dle informací odboru FP . Dále členy seznámil s informací od 
starosty města  o auditu Služeb města se zaměřením na nestardantním financování - 
vzájemné zápočty a správcovství koupaliště v minulém volebním období .

        V diskuzi k projednávaným tématům zazněl námět pro radu a zastupitelstvo na 
zadání celkového auditu Služeb města. Sledovat vývoj  plnění  rozpočtu k 3Q 2012 se 
zaměřením na dotační tituly viz. Komunikace k Bottari , Sokolovská a na kapitálové 
příjmy , kde je plnění k pololetí pouhých 1,81%.
         Svolat schůzi FV za účastí vedoucí odboru FP , jak budou známy výsledky k 3Q 
2012.

     

        Za FV vypracoval  V.Zíval , předseda FV aHIK   


